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SKOLEBESTYRELSESMØDE tirsdag den 4. januar 2022 
KL. 18.00 – 20.30 på TEAMS.                                                       MØDEREFERAT 
 

Mødeleder: 
Mia Bigum Rix Nielsen 

Sekretær:  
Anders Nielsen 

Fraværende: 
 

Forældrerepræsentanter: Mia B. R. Nielsen, Michelle Lautrup, Birgitte Graversen, Tina Fogdal, Hans-
Henrik Knudsen. 
Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Gitte Christensen, Johnny Dahl Nielsen, Christian Ellekrog 
og Søren Hansen. 
Gæst: Dorthe Stage 

 

Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat / Aktioner 

1 Status på lokalesituatio-
nen.  

 Dorthe Stage er indkaldt til dette møde. 
Dorthe Stage præsenterede sig selv og fortalte om hen-
des rolle i dette. 
Hun fortalte om udmøntningen af de 40. millioner og 
om den midlertidige løsning. At afdeling Bøgeskovvej er 
den mulighed, der bliver peget på.  
At hele afdeling B flyttes til Bøgeskovvej, hvis det kan 
være muligt i forhold til de lokaler, der bliver stillet til 
rådighed.  
Det er en pavillion løsning som maksimalt kan strække 
sig fra år 2022-2027. 
Ros fra bestyrelsen til, at der endelig bliver lyttet til vo-
res lokaleproblematik. 
Spørgsmål fra bestyrelsen: Hvad sker der med afdeling A 
i dette? A er ikke en del af denne løsning. Svar tilbage 
fra Dorthe. 
Fra medarbejdersiden: Hvorfor er det igen de mest sår-
bare børn, der står for skud? 
Spørgsmål fra medarbejdersiden: Hvad siger foræl-
drene til at deres børn skal flyttes for en 5 årig periode 
til en lokalitet langt væk?  
Fra forældrene: Vores elever mister alt det, de har op-
bygget på Ullerupdalvej, f.eks. relationer til elever i an-
dre afdelinger. Trygheden i at være på et kendt sted. At 
de igen er dem, der skal flyttes. 
Fra forældrene: Det nære skole/hjem-samarbejde øde-
lægges, hvis børnene køres i busser. 
Formanden: Hvorfor er det ikke eliteklasserne på Nørre 
Allé der flyttes?  
Hvad med parkeringsarealet? Det er nærmiljø! 
Dorthe tager spørgsmålene med videre frem. 
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Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat / Aktioner 

Bestyrelsen er dybt bekymret for den midlertidige løs-
ning. 
 
Dorthe præsenterede efterfølgende analysen, som skal 
danne udgangspunkt for beslutning om den perma-
nente løsning. 
Der var mange spørgsmål og kommentarer.  
Mangler der ikke penge i disse løsningsforslag? 
Dorte tager også med, at forældrenes højeste ønske sta-
dig er at være på en matrikel. 
 
Tidsplanen blev præsenteret til sidst. 
 
Formanden konkluderede, at forældrebestyrelsen over-
hovedet ikke var blevet lyttet til i forhold til de løsnings-
forslag, der var i spil.  

2 Referat sidste møde. Bilag 
 

 

3 Valg til skolebestyrelsen  Møde for interesserede forældre den 26/1, åben møde 
fra kl. 17.00-18.30, Anders sender en invitation til denne 
bestyrelse. Anders skriver til alle forældre på AULA. Mø-
det bliver sikkert holdt i gymnastiksalen. 
Vi følger valgprocessen når vi kommer så langt. 

4 Fra elevrådet  Elevrådet er ikke indkaldt til dette møde. 

5 Corona orientering v. Anders Anders orienterede.  
 

6 Fra medarbejderne   

7 Meddelelser  Anders orienterede om alle de nye ansættelser på de 
forskellige afdelinger. 

 Næste bestyrelsesmøde Uge 5.  
3. februar 22. 
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